
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č.1 obce Kundratice    
konaného dne 25.3.2025 

 
Přítomni: Pávek P., Šiborová M., Sysel D., Šibor V., Kopáček J., Luboš Kudláč, Zahálka R. 
Omluveni:  
Zapisovatel: Šiborová M. 

Program:  
    1. Zahájení 
    2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
    3. Schválení programu ZO 
    4. Seznámení s korespondencí 

 5. Žádosti 
    6. Diskuze 
    7. Závěr 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2) Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: p. Jaroromír Kopáček a p. Luboš 
Kudláč a zapisovatele Šiborová Marcela 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili 
           Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)   Technické služby svoz odpadů 25 399,- Kč, TS biokontejner 1 391,-Kč 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 5)  Žádosti nejsou 
 
Ad 6) Volnočasové centrum je ve stavu čekání na stavební povolení, byla dána žádost na 
zpracování návrhu firmě KOMA MODULAR s.r.o. to bude trvat cca 5 měsíců. 
Zkusíme podat žádost o dotaci přes firmu ARTENDR s.r.o. návrh smlouvy již máme k dispozici 

Hlasování:  7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Byla podána žádost o dotaci z Fondu Vysočiny na Změnu ÚP č.2 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 

Přišla nabídka od pana Kučery na realizaci kotle a vytápění v KD. 
Zastupitelstvo požaduje certifikovaný výpočet tepelné náročnosti budovy, abychom mohli 
zvolit správný typ kotle. P. Zahálka slíbil, že osloví specialistu, který se přijde podívat na 
reálnou situaci. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
V sobotu 22.3. se konal dětský maškarní karneval, účast byla veliká, všichni rodiče i děti byli 
spokojení. Tímto velmi děkujeme všem, kdo se podíleli na zdárném průběhu akce. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 



Návrh zakoupit další kontejner na papír. 
   Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 

Hlasování:  7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

 
Ad 7) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo všechny body programu, schválilo podání žádosti o dotaci na 
volnočasové centrum, vzalo na vědomí podání žádosti o dotaci na změnu ÚP Příští 
zastupitelstvo se bude konat dne 22.4.2025 

 
 
 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
 
 
Marcela Šiborová            Jaromír Kopáček                 Petr Pávek                                   
              Luboš Kudláč 


